

Notice EN

Power on & off

Power On

1. Automatically powers on within approximately 2 seconds when taken out of the charging case.
2. Press and hold the earphone button for 2 seconds to power on.
(During startup, the indicator light flashes every 1 second.)

Power Off

1. Place the earphones into the charging case.
2. Auto power-off after ~3 minutes (when no device is connected).
3. Low battery auto power-off (the side with remaining power is unaffected).
4. Long-press the side button to power off.

Clear TWS connection and device connection records

1. After powering on, when the device is not connected to the phone, press the power button three times in a row. After a beep, the blue light flashes three times quickly and then restarts, automatically entering single-ear mode
2. If you want to re-enable TWS mode, when the device is not connected to the phone, press the power button four times in a row. After a beep, the blue light stays on. At this time, you need to restart the device, which will automatically pair with the same headphones nearby.

Bluetooth Connection

Searching for H360 after connecting the bluetooth.

Remote controller

Pairing

1. Press and hold the center button on the remote control for 1 second to turn it on (the red and blue lights will flash alternately). The remote control will enter pairing mode. Press and hold the power button on the headphones to turn them on. The remote control's indicator light will stay on for 5 seconds and then turn off, indicating successful pairing.
2. After the remote control and headphones disconnect, the remote control will automatically enter pairing mode. If no connection is made within 3 minutes, it will automatically power off (the remote control needs to be manually powered on after each disconnection).
3. Quickly press the center button on the remote control to force it to power off.

Functions

Middle ("") Button:

1. Shortly press for 1 second: Play/Pause/Answer Call/End Call
2. Holding and pressing for 2 seconds: Reject Call
3. Holding and pressing for 2 seconds: Activate the phone's voice assistant

Up Arrow ("▲") Button :

1. Holding and pressing for approximately 2 seconds: Previous song
2. Shortly press for approximately 1 second: Increase Volume (At maximum volume, you will hear a beep sound Di..)

Down Arrow ("▼") Button :

1. Holding and pressing for approximately 2 seconds: Next song
2. Shortly press for approximately 1 second: Decrease Volume

Common Questions**TWS Left-Right Reconnection**

Inside the charging case: TWS is already paired, take the earphones out to power on and they will automatically re-pair.

Device Reconnection

In power-on state: If there is a Bluetooth connection record with a mobile phone, the earphones will automatically enter reconnection mode, reconnecting to the last device.

Connection Disconnection

In Bluetooth connected state, manually disconnect from the phone's Bluetooth. The main earphone enters pairing mode and can be discovered by other devices.

Disconnection if beyond distance

Headset will automatically disconnect the Bluetooth connection if the connection range exceeds 10m after connecting to the phone. It returns to the Bluetooth connection range within about 3 minutes if the headset can automatically pair. Headset will be shut down if it is not connected for about 3 minutes.

Locking Paired Earbuds and How to Unlock Them

1. After powering on, the automatically connected earbuds will be locked by default, preventing pairing with other devices. If one earbud is not powered on, the other powered-on earbud will enter single-earpiece mode.
2. To unlock the paired earbuds: When the device is not connected to a phone, press the power button four times (a beep will sound, and the blue light will stay on). Then, restart the earbuds—they will automatically pair with the matching earbud nearby.

Charging instruction

Low Battery Warning

During the earphones' connection with the device: Low battery warning starts when the battery level drops below 20% (announced every 5 minutes).

Earphone Charging

Place the earphones into the charging case for charging (charging case indicator light flashes).

Earphone Charging Stop

Automatic stop of earphone charging after reaching full charge (charging case indicator light goes off).

Charging Times for Earphones from the Charging Case

The charging case can fully charge the earphones 1.5 times (Left + Right).

Simultaneous Charging of Charging Case and Earphones

When the earphones are placed in the charging case, and the charging case is connected to the USB charging cable (charging case white light flashes).

Charging Case Full Charge

Charging case in full charge state (digital display shows 100% battery level).

Notice FR

Mise sous tension et extinction

Mise sous tension

1. S'allume automatiquement en environ 2 secondes lorsqu'ils sont sortis du boîtier de charge.
2. Appuyez et maintenez le bouton de l'écouteur pendant 2 secondes pour l'allumer. (Pendant le démarrage, le témoin clignote toutes les 1 seconde.)

Extinction

1. Placez les écouteurs dans le boîtier de charge.
 2. Extinction automatique après ~3 minutes (lorsqu'aucun appareil n'est connecté).
 3. Extinction automatique en cas de batterie faible (le côté encore alimenté n'est pas affecté).
 4. Appui long sur le bouton latéral pour éteindre.
-

Effacer la connexion TWS et les enregistrements de connexion des appareils

1. Après la mise sous tension, si l'appareil n'est pas connecté au téléphone, appuyez trois fois de suite sur le bouton d'alimentation. Après un bip, le voyant bleu clignote trois fois rapidement puis redémarre, entrant automatiquement en mode mono.
 2. Pour réactiver le mode TWS, lorsque l'appareil n'est pas connecté au téléphone, appuyez quatre fois de suite sur le bouton d'alimentation. Après un bip, le voyant bleu reste allumé. Il faut alors redémarrer l'appareil, qui se jumellera automatiquement avec le même écouteur à proximité.
-

Connexion Bluetooth

Recherche de H360 après connexion du Bluetooth.

Télécommande

Appairage

1. Appuyez et maintenez le bouton central de la télécommande pendant 1 seconde pour l'allumer (les voyants rouge et bleu clignoteront alternativement). La télécommande entre en mode appairage. Appuyez et maintenez le bouton d'alimentation des écouteurs pour les allumer. Le témoin de la télécommande reste allumé 5 secondes puis s'éteint, indiquant que l'appairage est réussi.

2. Après la déconnexion de la télécommande et des écouteurs, la télécommande entre automatiquement en mode appairage. Si aucune connexion n'est effectuée sous 3 minutes, elle s'éteint automatiquement (la télécommande doit être rallumée manuellement après chaque déconnexion).
 3. Appuyez rapidement sur le bouton central de la télécommande pour forcer l'extinction.
-

Fonctions

Bouton central (" - ") :

1. Appui court (~1 seconde) : Lecture/Pause / Répondre à un appel / Raccrocher
2. Appui long (~2 secondes) : Rejeter un appel
3. Appui long (~2 secondes) : Activer l'assistant vocal du téléphone

Bouton flèche haut (" ▲ ") :

1. Appui long (~2 secondes) : Chanson précédente
2. Appui court (~1 seconde) : Augmenter le volume (un bip se fait entendre à volume maximum)

Bouton flèche bas (" ▼ ") :

1. Appui long (~2 secondes) : Chanson suivante
 2. Appui court (~1 seconde) : Diminuer le volume
-

Questions fréquentes

Reconnecter TWS gauche-droite

Dans le boîtier de charge : le TWS est déjà jumelé. Sortez les écouteurs pour les allumer et ils se reconnecteront automatiquement.

Reconnecter l'appareil

En état de mise sous tension : si un enregistrement Bluetooth existe avec un téléphone, les écouteurs entrent automatiquement en mode reconnexion et se reconnectent au dernier appareil.

Déconnexion de la connexion

Lorsque le Bluetooth est connecté, vous pouvez déconnecter manuellement depuis le téléphone. L'écouteur principal entre en mode appairage et peut être détecté par d'autres appareils.

Déconnexion si hors distance

Les écouteurs se déconnectent automatiquement si la distance avec le téléphone dépasse

10 m après connexion. Ils se reconnectent automatiquement dans un rayon de 3 minutes. Les écouteurs s'éteignent s'ils ne sont pas connectés pendant environ 3 minutes.

Verrouillage des écouteurs appairés et déverrouillage

1. Après mise sous tension, les écouteurs connectés automatiquement sont verrouillés par défaut, empêchant l'appairage avec d'autres appareils. Si un écouteur n'est pas allumé, l'autre entre en mode mono.
 2. Pour déverrouiller les écouteurs appairés : lorsque l'appareil n'est pas connecté au téléphone, appuyez quatre fois sur le bouton d'alimentation (un bip retentit et le voyant bleu reste allumé). Redémarrez ensuite les écouteurs, ils se jumelleront automatiquement avec l'écouteur correspondant à proximité.
-

Instructions de charge

Alerte batterie faible

Pendant la connexion avec l'appareil : l'alerte de batterie faible commence lorsque le niveau descend en dessous de 20% (annoncée toutes les 5 minutes).

Chargement des écouteurs

Placez les écouteurs dans le boîtier de charge (le voyant du boîtier clignote).

Arrêt du chargement des écouteurs

Le chargement s'arrête automatiquement lorsque la batterie est pleine (le voyant du boîtier s'éteint).

Temps de charge des écouteurs via le boîtier

Le boîtier peut charger complètement les écouteurs 1,5 fois (gauche + droite).

Chargement simultané du boîtier et des écouteurs

Lorsque les écouteurs sont dans le boîtier et que celui-ci est connecté au câble USB, le voyant blanc du boîtier clignote.

Charge complète du boîtier

Lorsque le boîtier est complètement chargé, l'écran affiche 100% de batterie.